
 

 

Anteckningar från ordförandeträff 250209  

 

1. Inledning- Rolf hälsar alla välkomna 

2. Avprickning mot deltagarlistan- 34 personer deltar ikväll, representanter från 

Halland, Gävleborg och Smålandsstövarföreningen saknas. 

3. Överlämning till mötesordföranden Olle Norberg- Olle går igenom mötesreglerna 

4. Föregående anteckningar 

a) Markus efterfrågade material till hemsidan. Är Markus nöjd? Kan ärendet läggas 
till handlingarna? Markus behöver ha in mera materiel till Youtube-kanalen från 
både utställningar och jaktprov. 
  
b) Nivå på bidraget från Svstkl. Styrelsen skulle titta närmare på bidragsfrågan och 
lämna förslag. – Styrelsen lämnade en proposition till Stövarfullmäktige 2024 som 
fick bifall. Frågan är avklarad. 
 

5. Information från styrelsen 

Henrik Mårts, kassör- jobbar på med bokslutet för 2024, ser ut att vi går -300 mot 

budget.  

Leif Lundholm, IT- Jobbar med statistikdelen och snart ska det finnas materiel som 

kan vara till nytta inför årsmötet. Ex nya chamipions, RR-prov och domarlista. 

Thomas E, utställningar- utställningarna för 2026 är godkända och klara. 

Han informerar också om att materiel till kommande exteriördomarkonferens snart 

är klar. 

Nya typstadgar- en långdragen historia. SKK måste godkänna de marginella 

ändringar som anpassats för Sv Stövarklubben, efter det måste de godkännas vid två 

av våra fullmäktigemöten varav ett ska vara ordinarie. Ett extra fullmäktige kan 

därför bli aktuellt under 2025. 

Markus, web- Försöker samla in materiel till Youtube. 

Tittar på ett samarbete med Jaktjournalen som är riktat mot yngre jägare. Inget 

beslutat ännu. 

Önskemål från klubbarna- länk från hemsidan önskas till arrangerande lokalklubbs 

hemsida vid SM-tävlingar. 

Lista för turordning SM-tävlingar flyttas under fliken jaktprov. 

Anna, medlemsansvarig- Ett digitalt möte med medlemsansvariga har hållit, Anna 

tycker det är synd att inte flera klubbar deltar. Vissa klubbar har inte deltagit vid 

någon av träffarna. En grupp för medlemsansvariga på” Whats up” är på gång. 



Antalet medlemskap bland valpköpare har ökat efter den nya rutinen med utskick 

via uppfödarna. 

Klubbarna påminns om att uppdatera uppgifter på sin styrelse efter årsmötena och 

att se till att ha rätt uppgifter på sin hemsida. 

Göran, avel- Valpregistreringarna för 2024 blev inte så illa som vi trodde, har 

minskat totalt med 7%. Totalt registrerades 572 st 2024 mot (612st 2023) 

Uppdelat per ras: (antal 2023 inom parentes) Fin 281 (282), Ham 122 (123) 

Sch 59 (104), Smål 70(47), Luz 14 (26), Gotl 17 (0) Am Fox 9 (30) 

Under mars månad håller SKK föreläsning om Avel i små populationer, annonsering 

kommer på hemsidan och FB. 

Oroväckande många tikar går tomma eller vill inte paras. För att undvika att parning 

sker antingen för tidigt eller sent rekommenderas ett prov hos veterinären för att se 

om tiken är på rätt dag i löpet.  

Thomas L, regler och jaktprov- Under 2024 registrerades 14 nya jaktprovsdomare. 

Regelgruppen inför revideringen av jaktprovsreglerna är igång. 

 

6. Inkomna frågor 

Västernorrland-  

1. Hur jobbar Svenska stövarklubben med det minskande intresset för 

utställningar, jaktprov, nyregistrering av stövare och hur jobbar man för 

att få fler (framförallt yngre) att vilja ansluta till stövarklubben? 

Att värva medlemmar ligger på lokalklubbarna men vi måste såklart hjälpas åt. 

Anna har möten med medlemsansvariga och står till tjänst om man behöver 

hjälp. 

Västerbotten 

2. En fråga som inkommit är varför det publiceras anonyma 

insändare/artiklar i Stövaren när det står att anonyma inslag inte 

publiceras. 

Styrelsen tar med sig detta i framtiden men ordförande är ansvarig utgivare och 

har möjlighet att publicera insändare om så önskas. Samtliga i styrelsen sa okej 

till den omtalade insändaren. 

Västergötland- 

3. Struktur vid tex. regelrevideringar. Ställa krav på mer faktabaserade 

argument? 

Förslag på ändringar motiveras med VARFÖR, lite mera bakgrundsinfo önskas av 

regelgruppen. 

Varje enskild medlem har rätt att tycka till och förslag meddelas till lokalklubben 

för vidare bearbetning. Distriktsansvariga har ansvar att informera om 

tankesättet i regelgruppen. 

När insamlingen är bearbetad och klar så skickas det ut till lokal- och rasklubbar. 

 

Småland- 

4. Det har kommit in synpunkter på direktrapporteringssystemet i 

Stövardata, både när det uppdatering i systemet samt att lägga in och att 



titta på. Systemet upplevs som trögt, kommer det att kunna förbättras 

när det gäller hastigheten? 

Alla foton som skickades med rapporterna är hyfsat stora filer som gör systemet 

segt. Filerna är nu förminskade men systemet är fortfarande inte bra och ska ses 

över 

 

 

7. Övriga frågor  

Nytt avtal med Tracker är tecknat och ger medlemmar 15-20% rabatt på vissa 

halsband, länk finns på hemsidan. Lokalklubbar får 50% på 2st enheter/år, styrelsen 

kontaktas vid intresse. 

Fråga från rasklubbarna om rabatten gäller även dessa?- Styrelsen får återkomma i 

denna fråga, oklart om avtalet gäller dessa. 

 

8. Träffen avslutas 

Olle och Rolf tackar för ikväll, nästa träff blir under hösten. 

 

Vid pennan 

 

Marita Lithander 

 

 

 

 

 


